



# أضحى مبارك

## EID MUBARAK

## إجازة عيد الأضحى المبارك - مواعيد الأفرع Eid Al Adha Holiday and Branches Timing

On the occasion of Eid Al Adha, we would like to inform you that all our branches will be closed starting **from Saturday, 15 June 2024, until Tuesday, 18 June 2024**, except for the following branches which will be closed on 15 and 16 June 2024 only. These branches will resume operations again on **Monday, 17 June 2024** based on the schedule below:

Doha Festival City	Closed on 15 and 16 June	<b>Monday, 17 June:</b> 3:30 pm-9:00 pm  <b>Tuesday, 18 June:</b> Back to normal operating hours
Villaggio Mall		
City Centre		
Dar Al Salam		
CB Premium Lounge at Vendome Mall		

All remaining branches will resume operations on Wednesday, 19 June 2024.

You can always use CBQ Mobile App, and our Internet Banking and the self-service machines to fulfil your banking needs.

بمناسبة عيد الأضحى المبارك، نودّ إعلامك بأن كافة أفرعنا ستغلق أبوابها اعتباراً من **يوم السبت الموافق 15 يونيو 2024 وحتى يوم الثلاثاء الموافق 18 يونيو 2024**، باستثناء الأفرع المذكورة أدناه، والتي ستغلق أبوابها يومي 15 و 16 يونيو 2024 فقط لتعود للعمل **يوم الإثنين الموافق 17 يونيو 2024** وفقاً للجدول الآتي:

الإثنين، 17 يونيو: من الساعة 3:30 عصراً وحتى الساعة 9:00 مساءً	مغلق أيام 15 و 16 يونيو	دوحة فيستيفال سيتي
الثلاثاء، 18 يونيو: العودة الى ساعات العمل المعتادة		مجمع فيلاجيو سيتي سنتر مجمع دار السلام صالة بريميم البنك التجاري - فاندوم مول

ستعود كافة الأفرع عملها كالمعتاد ابتداءً من يوم الأربعاء الموافق، 19 يونيو 2024.

يمكنك دائماً استخدام تطبيق البنك التجاري للهاتف الجوال والخدمات المصرفية عبر الإنترنت وأجهزة الخدمة الذاتية لإتمام معاملتك المصرفية.